
Opmerkingen op het schetsontwerp van fase 4 straatcluster 1 

 

Thema Opmerking/vraag Reactie 

Bestrating Tussen Beemd 76 en 78 zit een verkeersremmende 
knik in de weg. Automobilisten rijden hier gewoon 
overheen. Alle planten zijn hier verdwenen. Kan die 
knik er uitgehaald worden? Of kunnen jullie het 
ophogen zodat het er weer fatsoenlijk uitziet?  

We plaatsen een verhoogde band om het plantvak. 
Dit moet voorkomen dat de beplanting niet meer 
kapot kan worden gereden. De verdwenen planten 
vullen we weer aan. 

Groen Graag een beetje kleur rondom de bomen in de 
perken. Bijvoorbeeld struiken met rode bladeren. 

We hebben nu een soort toegevoegd die 
wintergroen is en licht blauw bloeit. 

Groen Huidige afwerking straatwerk rond bomen wijzigen. 
Dit kan schade opleveren aan autobanden bij uit 
parkeren. 

De boomspiegels leggen we straks op dezelfde 
hoogte als het straatniveau. 

Groen Kunnen jullie bij de keuze voor de nieuwe boom voor 
Beemd 93 rekening houden met toekomstige 
zonnepanelen op het dak van mijn woning? 

Bij de keuze voor de boomsoort kijken we naar de  
boven- en ondergrondse ruimte. Op basis daarvan 
planten we op deze plek een boom van tweede 
grootte. Dit houdt in dat de boom een eindhoogte 
heeft van 8 tot 15 meter. Bij aanplant is de boom 
natuurlijk veel kleiner. Het planten van bomen heeft 
veel voordelen voor de natuur. Waar het kan 
planten we dan ook bomen terug.  

Groen Kunnen de plantenbakken voor Dullert 97 en Dullert 
99 gevuld worden met liefst paars bloeiende planten. 
Bijvoorbeeld Dropplant (Agastache 'Blue Fortune') 
en Ooievaarsbek (Geranium 'Rozanne').  

We hebben nu een soort toegevoegd die 
wintergroen is en licht blauw bloeit. 

Groen De beplanting bij het bijenhotel op het grasveld bij 
Dullert 97 en Dullert 99 komt niet of nauwelijks terug. 
Het zou mooi zijn als daar ook wat beplanting bij 
komt. 

We hebben dit aangegeven bij de groenbeheerder 
van de gemeente. Inmiddels is er contact tussen de 
groenbeheerder en de initiatiefnemers van het 
bijenhotel. Dit wordt onderling verder afgehandeld. 



Groen Naast Beemd 117 is een flinke groenstrook. Daar 
zijn wij op zich heel blij mee. Deze wordt alleen erg 
slecht bijgehouden door de gemeente. Hierdoor 
groeit het groen tegen ons huis aan. En komt het 
door de schutting heen. Kan hier rekening mee 
gehouden worden? Bijvoorbeeld door de 
groenvoorziening niet vast tegen het huis en tuin te 
planten.  

We hebben de opmerking over het onderhoud 
doorgegeven aan de gemeente. We planten hier  
een Ligustrum vulgare 'Atrovirens' geplant. Dit is 
geen klimmer. We hebben dit vak als aandachtpunt 
doorgegeven aan het groenonderhoud. 
 
 

Groen Graag de 3 hoge bomen weg aan de Dullert ter 
hoogte van nummer 95 tot en met 103. Dit in 
verband met de schaduw in voorjaar en najaar. 

De gemeente kapt niet zomaar bomen. We kunnen 
vaak geen nieuwe bomen planten. Dit komt door de 
kabels en leidingen in de grond. We kijken naar de 
conditie van de bomen. De conditie van deze 
bomen is voldoende.  

Groen Graag de langs de parkdreef 20 cm terugsnoeien. Er 
wordt nu te weinig gesnoeid. Hierdoor is het te krap 
voor het passeren van auto’s met voetgangers, 
fietsers etc.   

We hebben dit doorgegeven aan de 
groenbeheerder van de gemeente. 

Groen Bomen bij de parkeerplaats aan de beemd bij 
nummer 88 en 90 weghalen. Dit in verband met 
overlast. De boom bij Parkdreef 6 ook graag 
weghalen.  

We halen de 2 bomen bij Beemd 90 weg. Dit komt 
omdat ze last hebben van Essentaksterfte. Er komt 
een nieuwe boom voor in de plaats. Bij de 
parkeerplaatsen tegenover Parkdreef 6 staan twee 
bomen. Een daarvan is bewerkt. Beide bomen 
blijven staan. Deze niet bewerkte boom is in 
voldoende conditie.  

Groen De verhoogde plantenbakken zorgen vaak voor een 
probleem voor vrachtverkeer. Ze worden ook  kapot 
gereden. 

De bakken blijven op hoogte. We kunnen dit niet 
aanpassen door de bomen die er in staan. Op 
verzoek van enkele bewoners komt er een rand 
omheen om op te zitten.  



Groen De bomen zorgen voor veel irritatie. Nu valt er een 
bloesem. Samen met de troep van de oude elzen 
aan de straat. Ze geven 4 keer per jaar troep. Ze 
zorgen voor allergie. En nemen het licht in huis weg. 
Waardoor je depressief wordt. Sommige mensen 
hebben geen zon meer in hun tuin. Ik hoor alleen 
maar commentaar op die rotbomen.  

Na aanleiding van het locatiebezoek hebben we 
overlegd met de boombeheerder van de gemeente. 
Er is toch besloten om deze bomen te behouden. 
De conditie van de bomen is goed. Daarnaast 
hebben de bomen voldoende groeiruimte richting 
de Parkzone. 

Groen Bij het pleintje op de Dullert kan volgens mij ook een 
stuk groen weg. Hier kan dan een parkeerplaats 
komen. De bomen in de plantenbakken nemen ook 
alle zicht weg met uitrijden.  

Het groen kunnen we hier niet verkleinen. De 
bomen tegenover nummer 103 en 109 hebben 
ruimte nodig om te groeien. De plantenbakken 
kunnen we niet zomaar weghalen. Dit komt door de 
bomen die in de bakken staan.  

Groen Ik heb het gevoel dat er geen bomen gerooid 
worden. Haal dan de toppen eruit zodat ze geen 
schade meer aanrichten. Dit geldt ook voor de 
bomen in de plantenbakken. 

We kunnen de toppen er niet zomaar uithalen. 
Bomen kunnen hierdoor ernstig verzwakken. 
Daarnaast komt het ook niet ten goede aan het 
esthetische beeld van de boom. We willen bomen 
zoveel als dat kan behouden. We kappen bomen in 
principe alleen als de conditie niet goed is. Dat is 
hier niet het geval. Het planten van nieuwe bomen 
kan vaak niet door de vele kabels en leidingen in de 
grond.  

Groen Kan er bij het planten beter nagedacht worden waar 
je iets zet? 

Daar houden we rekening mee. 

Groen Waarom zijn bij het begindeel van de straat wel 
bomen weggehaald. Het is niet eerlijk. Daar is het 
tenminste opgeknapt.  

We konden op dit plek een nieuwe groenstructuur 
maken. Dat kan hier helaas niet. Er zitten veel 
kabels en leidingen in de grond. Er is daardoor 
geen ruimte om nieuwe bomen te planten. We 
mogen namelijk geen bomen planten op kabels en 
leidingen.  

Groen Alles wat van de bomen komt ligt in onze dakgoten. 
Wij moeten meerdere malen per jaar extra 
gevaarlijke toeren uit te halen om de dakgoten 
schoon te krijgen. Anders bezwijken onze dakgoten 
en slibt het dicht. 

Na aanleiding van het locatiebezoek hebben we 
overlegd met de boombeheerder van de gemeente. 
Er is toch besloten om deze bomen te behouden. 
De conditie van de bomen is goed.  



Groen Ik vind dat de bakken voor Dullert 99 en 101 
verlaagd moeten worden. Deze hoogte is een 
gevaar. En zo krijgen we uniformiteit in de wijk. 

De bakken blijven op hoogte. We kunnen dit niet 
aanpassen door de bomen die er in staan. Wel 
plaatsen we er een rand omheen om op te zitten. 

Groen Het zou erg fijn zijn als de nieuwe bomen in het hofje  
in het voorjaar bloesem hebben en in het najaar 
herfstkleuren. 

We hebben gekozen voor twee gouden regens. 
Deze boom bloeit in april/mei met gouden trossen. 
De herfstkleur is geel. 

Groen Er zijn een aantal jaren geleden nieuwe 
(krenten)boompjes gepland. Een aantal daarvan 
groeit scheef. Kunnen deze rechtgezet of 
ondersteund worden? Het boompje ter hoogte van 
Beemd 70 is inmiddels vrijwel helemaal ingepakt 
door een taxus-struik. Deze struik wordt niet 
onderhouden.  

We hebben dit doorgegeven aan de 
boombeheerder. Hij onderneemt actie. De taxus bij 
nummer 70 gaan we verwijderen. 

Groen Wat mij betreft mogen de groenvakken opnieuw 
worden beplant. Net zo mooi en gevarieerd als in het 
begin van de straat. 

De meeste vakken gaan we opnieuw beplanten. Dit 
doen we op dezelfde manier als in het begin van de 
Beemd en Dullert. Op het ontwerp kunt u zien 
welke vakken we opnieuw beplanten. De beplanting 
langs de Parkdreef blijft bijna allemaal behouden.  

Groen Klopt het dat er geen bomen geplant kunnen worden 
door kabels en leidingen? Dat dit extra geld kost 
voor de gemeente.  

Er zitten in deze buurt veel kabels en leidingen 
kriskras in de grond. We mogen geen bomen 
planten op kabels en leidingen. Daarnaast hebben 
nieuwe bomen ruimte onder de grond nodig om te 
kunnen groeien. Hierdoor kunnen we vaak geen 
nieuwe bomen planten. Dit heeft niet te maken met 
extra kosten.  

Groen Kunnen we qua groen net zoiets krijgen als bij de 
Kolk?  

Er komt een mengeling van planten. Er komen iets 
meer struiken/heesters dan in de Kolk. 
Wintergroene 80% en niet wintergroen beplanting 
20% wordt afgewisseld. In het voorlopig ontwerp 
leest u ons voorstel voor de beplanting.  

Groen Kan de bocht bij Beemd/Dullert iets korter gemaakt 
worden? Zodat vrachtwagens hier beter doorheen 
kunnen. 

We maken de bocht iets ruimer.  



Groen De twee bomen voor Dullert 101 mogen weg. De 
wortels drukken de straat omhoog.  

Deze bomen horen bij de parkzone. Ze vallen in 
principe buiten dit project. Na het locatiebezoek 
hebben we nog overlegd met de boombeheerder 
van de gemeente. Deze heeft besloten om de 
bomen te behouden. De conditie van de bomen is 
voldoende. En de bomen hebben voldoende 
groeiruimte richting de parkzone.  

Groen De bakken voor Dullert 101 mogen weg. De bakken blijven op hoogte. We kunnen dit niet 
aanpassen door de bomen die er in staan. Wel 
plaatsen we er een rand omheen om op te zitten. 

Groen Kunnen de boompjes naast Beemd 103 en 79 extra 
ondersteuning krijgen? 

We hebben dit doorgegeven aan de 
boombeheerder. Hij onderneemt actie. 

Groen Het groen voor Beemd 82 wordt kapot gereden. Hier plaatsen we een hogere band. Dit geldt ook 
voor het groen naast nummer 79. 

Groen Wat gebeurt er met de bomen op het pleintje bij 
Beemd 79? 

De bomen aan de kanr van nummer 103 gaan we 
kappen. Dit geldt ook voor de boom bij nummer 91. 
Deze laatste boom achteraan is ziek. Er komen 
nieuwe bomen voor in de plaats. De andere drie 
bomen blijven.  

Groen De boom voor Beemd 79 is slecht. Kan hier een 
bloembak komen die we zelf kunnen onderhouden?  

We hebben navraag gedaan bij een 
gespecialiseerde, onafhankelijke partij. Deze partij 
heeft de boom nogmaals bekeken. Er zitten 
ingerotte snoeiwonden in de boom. Echter zit er 
nog voldoende sterk houtweefsel omheen. Er is 
daarom geen reden om de boom te kappen. 

Overig De put voor Dullert 97 is snel verstopt en loopt over.   Bij de uitvoering wordt hier naar gekeken. Als de 
Kolk kapot is gaan we deze vervangen. 

Overig De put tussen Dullert 97 en Dullert 99 raakt snel 
verstopt. Hierdoor staat de straat telkens blank. Kan 
hier naar gekeken worden?   

Bij de uitvoering wordt hier naar gekeken. Als de 
Kolk kapot is gaan we deze vervangen. 

Overig Als er werkverkeer is, staat deze vaak uren midden 
op de weg omdat er geen ruimte is. 

Dat is vervelend. De ruimte is te beperkt om iets te 
doen aan de inrichting van de straat.   



Overig We zitten vaak tegen plassende en poepende 
honden aan te kijken bij de struiken. 

We hebben deze opmerking doorgegeven aan de 
collega die over het hondenbeleid gaat. De 
gemeente Lingewaard heeft een hondenbeleid. U 
kunt deze vinden op de website van de gemeente. 

Overig Ik heb het idee dat wij er niet toe doen. Het potje zal 
wel leeg zijn. 

Dit is niet het geval. 

Overig De parkdreef is soms erg druk met auto's. Kan deze 
meer autoluw worden gemaakt?  

De Parkdreef valt buiten dit project. We hebben 
deze opmerkingen doorgegeven aan de 
verkeersafdeling van de gemeente.  

Overig Voor wat oudere kinderen is er niet veel ontspan-
ningsruimte. Een basketbalveldje zou zeer welkom 
zijn. Grasveldjes en kleine speeltuintjes zijn er wel.  

We hebben dit voorgelegd aan de collega’s die over 
de speelruimte in Lingewaard gaan. Er is een apart 
project waarin speelruimten zijn opgenomen. 

Overig Een afgebakend hondenbos/weiland zou ideaal zijn. 
Nu moeten we er met de auto heen. De hond kan 
niet zover lopen tot het dichtstbijzijnde afgebakende 
losloopveld.  

We hebben deze opmerking doorgegeven aan de 
collega die over het hondenbeleid gaat. De 
gemeente Lingewaard heeft een hondenbeleid. U 
kunt deze vinden op de website van de gemeente. 

Overig Op het filmpje leek of alles al besloten is. Dat er 
weinig inbreng mogelijk is voor de bewoners. 

De bewoners hebben zeker inbreng. Door de 
bestaande situatie zijn er echter beperkingen. 
Bijvoorbeeld door de aanwezigheid van kabels en 
leidingen in de grond. Dit geven we direct aan. 
Hiermee willen we de verwachtingen dat er grote 
veranderingen plaats kunnen vinden temperen.  

Overig Bij regenval is er veel wateroverlast voor Dullert 101. 
De put loopt dan over. 

Bij de uitvoering wordt hier naar gekeken. Als de 
Kolk kapot is gaan we deze vervangen. 

Parkeren Er meerdere mensen die een auto voor de oprit 
plaatsen. Wij zien graag dat hier iets mee gedaan 
wordt 

Parkeren is overal toegestaan mits niet hinderlijk of 
gevaarlijk. Staat een voertuig hinderlijk of gevaarlijk 
staat geparkeerd? Dan kunt u dit het beste eerst 
proberen op te lossen met de eigenaar. De 
volgende stap is om dit te melden bij de gemeente.  



Parkeren Er zijn tal van parkeerplaatsen gemaakt in straten 
waar weinig auto’s staan. Bijvoorbeeld Bakboord en 
zo zijn er nog meer straten. Dit is verspilling.  

Er is weinig ruimte in de Zilverkamp om extra 
parkeervakken te maken. Om de drukte te ontlasten 
zijn er plaatsen gemaakt op plekken waar ruimte 
was. We zien echter dat mensen graag voor de 
deur parkeren. En niet een stukje willen lopen.   

Parkeren Het aantal parkeervakken is een groot probleem. 
Daar een laadpaal gaat er weer een vak weg. Wij 
durven soms niet met de auto weg omdat wij dan 
geen parkeerplaats meer hebben. Dat is toch niet 
normaal. Als de boom voor 103 er uit gaat, kunnen 
er 2 plaatsen bijkomen. Wij hebben overlast van 
auto's van de Beemd. De pleintjes hebben geen 
parkeerplaatsen. Er zijn daar zijn mensen met 4 
auto's. Die zetten ze allemaal bij ons. En laten de 
auto dan ook meerdere dagen staan. Er staan veel 
bedrijfswagens in de straten. Die wil iedereen in het 
zicht houden. Maar ze nemen veel plaatsen in. En 
het is ontsierend. 

Parkeervakken zijn openbare voorzieningen. In 
principe mag iedereen daar parkeren. We hebben 
helaas te maken met beperkte ruimte. We kappen 
al veel bomen omdat de conditie niet goed is. De 
mogelijkheden om nieuwe bomen te planten is 
beperkt. Daarom willen we gezonde bomen zoveel 
als dat kan behouden. Daarnaast is het belangrijk 
dat er ook groen aanwezig blijft. We kijken naar 
mogelijkheden om extra parkeervakken te maken. 
In uw buurt blijven alle bestaande vakken 
behouden. Er komen 3 extra parkeervakken 
tegenover Beemd 92. En 1 tegenover Dullert 85. 
Ook kijken we of er extra vakken naast Dullert 81 
kunnen komen.  

Parkeren Er wordt aangegeven dat alle parkeerplaatsen 
blijven zoals ze zijn. Dit is te weinig. We komen nu al 
parkeerplaatsen te kort. De komt ook omdat veel 
bewoners van de Beemd hier parkeren.  

Er komen 3 extra parkeervakken tegenover Beemd 
92. En 1 tegenover Dullert 85. Ook kijken we of er 
extra vakken naast Dullert 81 kunnen komen. 

Parkeren Ik hoor in de video dat de parkeerplaatsen ingekort 
worden. Maar er staan regelmatig bedrijfsbusjes van 
bewoners. Kunnen die nog wel parkeren?  

Deze parkeerplaatsen blijven gelijk. Met onze 
opmerking bedoelen we dat de lengte niet voldoet 
aan de norm. We kiezen ervoor om af te wijken van 
de norm. Zodat de parkeerplaatsen kunnen blijven.   



Parkeren Onze straat graag toegankelijk blijven houden voor 
auto’s. In de wijk zijn wel regelmatig te weinig 
parkeerplaatsen. Hierdoor ontstaan vaak 
ongelukkige en onveilige situaties ontstaan. De vele 
bedrijfsbusjes benemen veel zicht.  

Parkeren mag overal zolang dit niet hinderlijk of 
gevaarlijk is. Busjes tot 6 meter lang en 2,5 meter 
hoog mogen gebruik maken van openbare 
parkeerplaatsen. Helaas kunnen wij niet structureel 
handhaven. Bij overlast adviseren wij eerst het 
gesprek met de veroorzaker aan te gaan. 
Daarnaast kunt u altijd een melding doen via de 
website of app van de gemeente. 

Parkeren Bij de Parkdreef parkeren nu auto's op het gras. 
Kunnen hier extra parkeerplaatsen komen? 

Bij de Parkdreef maken we er 3 parkeerplekken bij. 

Parkeren Er zijn bewoners die hun auto niet op de eigen oprit 
parkeren. Hierdoor wordt de parkeerdruk groter. 

De straat is zo ontworpen dat bewoners een auto 
op eigen terrein parkeren. Er zijn weinig/geen 
opties om extra parkeerplaatsen toe te voegen. We 
willen iedereen dan ook vragen om een auto op de 
eigen oprit te parkeren.  

Parkeren Worden de parkeerplaatsen naast Beemd 103 
ingekort? 

Deze parkeerplaatsen blijven gelijk. Qua lengte 
voldoen ze niet aan de norm. Maar we zien hier 
geen andere oplossingen. 

 


